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ALGEMENE VERGADERING 20 januari 2021 
 

VERSLAG 
 
DEELNEMERS Veront-

schuldig
d 
(v) 

Aan-
wezi
g 
(a) 

Opmerkingen 

INITIATIEVEN  Vertegenwoordiger 
11.11.11 - TIENEN  
   Hendrik Decroos 

 a 
 

AFRIKA FILMFESTIVAL TIENEN  
    

- -  

BEZORGD OM MENSEN VZW 
   Johan Bekaert  - - 

 

BROEDERLIJK DELEN TIENEN 
   Claire Blondeau 

- -  

CAFE KOM BINNE 
   Ann Vermeire  a 

 

DAMIAANACTIE 
   Inge Schodts   

v   

HUBI & VINCIANE  
Ingrid Hofkens v  

 

INCLUSIE VLAANDEREN–AFD. TIENEN 
   Lena Cloots 

- -  

MALICOMITE VISSENAKEN 
   Guy Vanparijs v  

 

MANAKAMANA V.Z.W 
   Anit Khatri Chetri 

v   

OXFAM-WERELDWINKEL TIENEN 
   Marnik Decock  a 

 

PALMAS PARA TODOS (VZW) 
   Mia Dickmans   

v   

PSYCHIATRISCHE KLINIEK BROEDERS 
ALEXIANEN TIENEN 
   Bart de Bakker   

v  
 

RODE KRUIS VLAANDEREN – AFDELING 
TIENEN 
   Peter Janssens 

 
 a 

Siebe Stroobants is ook 
aanwezig  

STEUNPROJECT BERONGE 
   Gemma Deldimme  

 
- - 

 

Side by Side 
 Marianne Eeelen 

v   

TIENSE WERELDVROUWEN 
 Kinda Abredawi _ - 

 

VIA TIENEN 
  Karlien Partyka   

v   

RIKOLTO VREDESEILANDEN (REGIO TIENEN) 
   Els Vanderlinden v  

 

TAAL IN PRAKTIJK 
  Innocent Harerimana 

 a  

Tiense Afrikaanse Gemeenschap (CATI TAGE) 
Paku Mavungu Denis   a 

Bineta Mbengue is aanwezig 

BURGERS 
Johan BRUSTEN  - a  
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DEELNEMERS Veront-
schuldig
d 
(v) 

Aan-
wezi
g 
(a) 

Opmerkingen 

Marie-Anne COENEN  a  
Ivo VENDREDY v   
Marianne EELEN v   
Johan WEIGL  a  
Yves BUTAYE  a  
Gustavo NKAMA  a  
NIET-STEMGERECHTIGDE LEDEN 
Paul DECORT (schepen)  a  
Chris STRYCKMANS  (afgevaardigde Groen 
Tienen) 

_ - 
 

Benita VANHURCK (Duurzaamheidsambtenaar 
Tienen) v  

 

Michel Evers (afgevaardigde Cultuurraad)  a  
 
De vergadering verloopt online en wordt geleid door Hendrik Decroos (Voorzitter). Verslaggever 
is Marnik Decock (Secretaris).  
 
 
 
 
 

1. Goedkeuring verslagen van AV 18 september en 8 december 2020 
 
De verslagen van 18 september en 8 december tweeduizend 20 worden unaniem 
goedgekeurd. Innocent merkt wel op wat een duidelijk onderscheid moet gemaakt 
worden tussen Cati Tage en Taal in Praktijk.  
 
 

 
2) Overleg met Bestuur 
 
 
Hendrik stelt een aantal vragen aan de schepen over het beleid in uitvoering van het 
Meerjarenplan: 
 

- Wat is de stand van zaken van de participatienetwerken in Tienen, waartoe 
ook de GROS behoort (netwerk mondiaal Tienen), zowel organisatorisch als 
planmatig naar 2021 toe? Wij werden hierover niet meer inhoudelijk 
geïnformeerd sinds het begin van de 1e lockdown wegens corona en zijn nooit 
formeel op de hoogte gebracht door de Stad van de wijziging van adviesraad 1.0 
naar adviesraad 2.0 (netwerk). 
 

- Vanaf wanneer kan de betaling van de werkingstoelage GROS in 2021 beslist 
worden door het CBS?  
 
 

- Wat stelt de Stad Tienen in 2021 budgettair en gebeurlijk praktisch en/of met 
mensmiddelen ter beschikking voor i) Toelagen ontwikkelingssamenwerking  ii) 
tussenkomsten noodhulp  iii) Ondersteuning Fair Trade?  Iv) Andere initiatieven 
voor mondiale solidariteit? 
 
 

- Is de vraag van de GROS d.d. 21 augustus voor toekenning van een bijdrage 
van de Stad Tienen voor noodhulp in Libanon aan resp. Rode Kruis en Caritas 
behandeld en uitbetaald? Zo ja, wanneer en welk bedrag werd toegekend? Wij 
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hebben hierover tot heden geen informatie ontvangen. 
 
 

- Is het stadsbestuur van Tienen bereid zich engageren om in 2021 en daarna 
actief mee te werken, samen met de GROS en de Fair Trade Trekkersgroep, om 
binnen een aanvaardbare tijdspanne te komen tot de erkenning van Tienen als 
Fair Trade Gemeente en daarvoor de nodige ondersteuning te geven in 
menskracht en middelen? De ambitie om Fair Trade Gemeente te worden is al 
jaren geleden door de toenmalige gemeenteraad bevestigd, maar er zijn tot nog 
toe onvoldoende inspanningen voor gedaan. Buurgemeenten als Hoegaarden, 
Boutersem, Lubbeek, Landen ... zijn dit wel al langer. 
 
 

- Heeft de Stad Tienen concrete plannen om in 2021 actief aan ethisch en 
duurzaam beleggen te doen? En om ecologische, duurzame initiatieven te 
nemen zoals het gebruik van duurzame en fairtrade werkkledij voor de diensten 
die daarvan gebruik maken (technische dienst, ...), werk te maken van actief en 
effectief fair trade en lokaal aankoopbeleid voor de stadsdiensten van koffie, 
thee, vruchtensappen, ...  
 

Deze vragen werden al eerder in een mail van 6 december 2020 aan Schepen bezorgd 
via de voorzitter.  
 
De schepen reageert met te stellen dat we moeten uitgaan van het vastgesteld 
meerjarenplan 2020-2025.  Dat is strak gebudgetteerd. In principe kan er geen budget 
bijkomen. De taak van de GROS  is het beleid te helpen uitbouwen en zien waar er 
verschuivingen nodig zijn. De stad moeten het beleid goed overdenken, samen met de 
netwerken. We moeten de juiste klemtoon kunnen leggen. Het gevaar is dat we uitgaan 
van cirkeldenken. Netwerken moeten er ook rekening mee houden dat één schepen 
geen bevoegdheid heeft om te beslissen of te sturen.  
 
De schepen verdedigt zeker de ambities van de GROS.  Het is een wisselwerking: wat 
kan een netwerk verwachten van de stad en wat kan de stad van de netwerken 
verwachten? 
 
De voorzitter meent dat er snel verduidelijking nodig over de verhouding tussen het 
bestuur en de netwerken. Door het moeilijke jaren 2020 is dat uiteraard niet echt van 
de grond kunnen komen. De gros heeft een concrete vraag om samen te werken met 
het netwerkcultuur Cultuur om samen awards voor de cultuur en de diversiteit uit te 
reiken. In het algemeen hebben de actieve leden van de Gros nood aan perspectief: 
hoe kan het bestuur en netwerken samen heerlijke maaltijden koken?   
 
Wat het budget betreft ontstaat een discussie over de focus: dit moet uiteraard gericht 
zijn op de inzet van mensen hier in Tienen. Maar het budget van 5000 euro is echt 
beperkt en Tienen moet ook de zaken In de wereld perspectief zien en ook kunnen 
gaan naar internationale solidariteit, fair Trade en duurzaam ontwikkeling op een 
ruimer schaal.  
 
Innocent meldt toch wat verontrustende tendensen over gebrek aan medewerking 
vanuit de stad bijvoorbeeld over de initiatieven voor betere integratie en vlotter 
taalgebruik, zoals naar aanleiding van de krant, die Taal in Praktijk uitbrengt. Het is 
niet duidelijk hoe de stad nu juist werkt. Men zegt dat er geen budget is.  Er is duidelijk 
geen brugfunctie naar het stadsbestuur toe. Hoe kunnen de solidaire acties van de 
bruggers zonder financiële middelen?  
 
Peter Janssens voegt nog een punt toe over toekomstige ondersteuning van de stad 
van het buddyproject. Door de werkgroep werd een voorstel gericht naar de stad om 
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ter vervanging van de integratie ambtenaar (die voltijds was), toch administratieve 
ondersteuning te voorzien vanuit OCMW. Door een lopende reorganisatie van diensten 
is zelfs een minimale ondersteuning niet gegarandeerd. Toewijzing volgens 5 procent 
van een voltijds takenpakket betekent eigenlijk niets. Een professionele ondersteuning 
voor de buddywerking is zeker nodig, bijvoorbeeld voor het waarborgen van 
persoonsgegevens.  
 
De schepen reageert dat hij en de schiepen voor mens zeker achter de buddywerking 
staan en dat is ook door het College bevestigd.  Maar het is niet zeker is dan het past in 
het Meerjarenplan. 
 
Het overleg met de schepen wordt plots afgebroken. Hij heeft zijn digitale verbinding 
zonder aankondiging of toelichting verbroken. 
 
3) Buddyproject  
 
De vergadering discussieert nog wat verder over de omkadering van het buddyproject.  
Door het gat dat is ontstaan na het wegvallen van de steun van de stad, ontbreekt het 
aan toekomstperspectief. De werkgroep is nu aan het bekijken of het CAW hier een 
professionele ondersteuning kan bieden. 
 
Uit verschillende interventies komt naar voor dat we goed moeten begrijpen dat het 
CAW een professionele ondersteuner en in eerste instantie een toeleider, die ook in 
crisisgevallen een opvang naar meer gespecialiseerde hulp kan uitwerken. Door de 
betrokkenheid van vrijwilligers en de laagdrempeligheid biedt het buddyproject een 
krachtige ondersteuning voor nieuwkomers, die hierdoor hun veerkracht versterken en 
uit een eventueel isolement kunnen komen. Zo kunnen er dus heel wat klachten 
worden voorkomen. Verschillende organisaties, ook in de GROS kunnen, de 
professionele bijstand mee helpen vormgeven.  
 
Het is in elk geval aangewezen dat we onze werking omtrent integratie en participatie 
beter aan de gemeenteraad de commissies en het college bekend maken. 
 
 
4) Uit het veld 
 
Gustavo stelt de vraag hoe middelen kunnen worden voorzien voor een eventueel 
project en hoe hierin administratieve ondersteuning kan worden voorzien. De voorzitter 
licht toe hoe jaarlijks de middelen van het budget Noord zuid projecten wordt 
georganiseerd.  
 
Innocent brengt verslag uit over het project want het krantje dat door taal en praktijk 
wordt uitgegeven. De verspreiding is meer m hier ruimer ook via de scholen. Het aantal 
redacteurs neemt toe. Zoals ook deze avond al is gedemonstreerd heeft de stad echter 
geen duidelijke visie over het beleid en dus ook die het over het. Taalbeleid. 
 

______________________ 
 


